
 

 

Verslag Inloopavond Loopkantstraat 

 

Op 12 april 2016 heeft Area samen met Barli van 19.00 tot 21.00 op kantoor van Barli een 

tweede inloopavond georganiseerd voor omwonenden van haar nieuwbouwproject aan de 

Loopkantstraat. Barli is de partij die de woningen voor Area ontwerpt, bouwt en 

onderhoudt. 

 

Tijdens deze avond werd het schetsontwerp van het project getoond en was er gelegenheid 

om met medewerkers van Area, Barli en de gemeente Uden in gesprek te gaan. Van de 50 

adressen die zijn uitgenodigd, zijn er 13 komen praten. 
 

Tijdens de avond hebben de omwonenden hun gedachten geuit over de 

nieuwbouwplannen. In dit verslag staan de vragen die in hoofdzaak zijn gesteld met de 

antwoorden die zijn gegeven op de avond. Eventuele zienswijzen op het 

bestemmingsplan moeten apart worden ingediend bij de gemeente Uden.  

 

• Waarom woningen en geen bedrijfsruimte op deze locatie? 

De grond is eigendom van Area. Wij willen op deze locatie invulling geven aan de 

behoefte aan sociale huurwoningen in Uden. Deze ontwikkeling past mooi in het 

overgangsgebied tussen lichte bedrijvigheid en woongebieden die al in de omgeving 

aanwezig zijn.  

 

• Waarom deze positie op het perceel? Waarom niet verder naar achter? 

Het pand staat met de voorgevel gelijk met het naastgelegen bedrijfsverzamelgebouw. 

Zoals bij het naastgelegen pand is de footprint van het gebouw gebaseerd op een 

vierkant. Zo sluit het pand stedenbouwkundig netjes aan bij de omgeving.  

 

• Waarom de bouwhoogte van 10 meter als het gebouw lager is? Komen er meer 

woningen bovenop in de toekomst? 

Het aantal woningen is in het bestemmingsplan vastgesteld op maximaal 18 woningen 

op dit perceel. Bekeken zal worden in hoeverre we de bouwhoogte in overeenstemming 

kunnen brengen met de feitelijke bouwhoogte van het pand. 

 

• Waarom deze doelgroep? 

De woningen worden gebouwd voor mensen die starten op de woningmarkt en mensen 

die vanuit een scheiding of andere persoonlijke omstandigheid niet langer kunnen 

wonen waar ze nu hun thuis hebben. Voor deze mensen heeft Area doorgaans niet 

genoeg woningen beschikbaar, waardoor ze lang op de wachtlijst moeten staan. De 

toekomstige bewoners zijn zelfstandig en hebben geen bijzondere hulp en 

ondersteuning nodig in het vormgeven van hun leven. 

 

• Hoe wordt overlast op deze locatie voorkomen? 

Zoals bij al onze projecten houden we toezicht. Onze huismeester heeft hierin een 

belangrijke rol. We maken heldere leefregels en door een goede mix van verschillende 

doelgroepen houden bewoners elkaar ook in de gaten. Voor de toewijzing van de 

woningen hebben wij een individueel gesprek met de toekomstige bewoner.  

 

  



 

 

Tijdens dit gesprek beoordelen wij of deze persoon geholpen is met deze woning en of 

hij/zij wel past bij de woning. Ook op deze wijze houden we toezicht op een leefbare 

woonsituatie. Mocht u toch overlast ervaren, dan horen wij dit graag. 

 

• Is er goed gekeken naar de bereikbaarheid van deze woningen?  

De komst van de 18 woningen zal voor een relatief kleine toename in 

verkeersbewegingen zorgen. Het plangebied is op fietsafstand van het centrum of een 

bushalte gelegen, waarmee het gebruik van  alternatieve  vervoerswijzen  tot  de  

mogelijkheden  behoort.  De beoogde doelgroep van starters en gescheiden mensen 

heeft vaak niet de beschikking over een auto. De gemeente zal de zorg van de wijk 

echter meenemen in nader onderzoek over de algehele verkeersafwikkeling en de 

gevaarlijke situatie op de Loopkantstraat.  

 

• Wat is er gebeurd met de plannen om een rotonde te maken op de hoek van de 

President Kennedylaan en de Loopkantstraat? 

Deze vraag wordt door de gemeente nader bekeken. 

 


